
PROTOKÓŁ Nr XXXII/18
z XXXII posiedzenia Rady Gminy Mielnik

w dniu 24 sierpnia 2018 roku

Sesja Rady Gminy Mielnik rozpoczęła się w Urzędzie Gminy Mielnik o godz. 900, zakończyła
się o godz. 1135

Lista radnych i zaproszonych gości znajduje się w załączeniu do protokołu.

Do punktu 1.

Otwarcie  XXXII  sesji  Rady  Gminy  Mielnik  dokonał  Przewodniczący  Rady  
Pan Krzysztof Nikitorowicz.
Pan Przewodniczący powitał radnych i gości obecnych na sesji. Stwierdził, że na ustawowy
skład Rady 15 radnych, w sesji uczestniczy 15 radnych.

Na protokolanta obrad Pan Przewodniczący powołał Panią Elżbietę Szymańską.

Do punktu 2.

Pan Wójt zgłosił wniosek o rozszerzenie porządku obrad o następujące punkty:

1. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmian  w  Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Gminy
Mielnik na lata 2018-2029.

2. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  określenia  gminnych  jednostek  budżetowych
prowadzących działalność określoną w ustawie z dnia 14 grudnia 2016 r. - Prawo
oświatowe, które gromadzą dochody określone w uchwale na wydzielonym rachunku,
źródeł tych dochodów i ich przeznaczenia oraz sposobu i trybu sporządzania planu
finansowego dochodów gromadzonych na wydzielonym rachunku i  wydatków nimi
finansowanych, dokonywania zmian w tym planie oraz ich zatwierdzania.

3. Podjęcie  uchwały  w sprawie  przyjęcia regulaminy  zbiorowego dostarczania  wody  
i zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie gminy Mielnik i przekazania go do
zaopiniowania organowi regulacyjnemu.

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 15 radnych, przyjęła wniosek Pana Wójta 
w sprawie  rozszerzenia porządku obrad sesji.

Ustalony porządek obrad brzmi następująco:
1. Otwarcie sesji. 
2. Ustalenie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Informacja Wójta o pracy między sesjami. 
5. Interpelacje i zapytania radnych. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2018. 
7. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmian  w  Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Gminy

Mielnik na lata 2018-2029.
8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w statucie Gminy Mielnik. 
9. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  określenia  gminnych  jednostek  budżetowych

prowadzących działalność określoną w ustawie z dnia 14 grudnia 2016 r.  -  Prawo
oświatowe, które gromadzą dochody określone w uchwale na wydzielonym rachunku,
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źródeł tych dochodów i ich przeznaczenia oraz sposobu i trybu sporządzania planu
finansowego dochodów gromadzonych na wydzielonym rachunku i wydatków nimi
finansowanych, dokonywania zmian w tym planie oraz ich zatwierdzania.

10.Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego członka
ochotniczej straży pożarnej z terenu gminy Mielnik. 

11.Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji Gminnej
Spółce Wodnej „Sosnowiec” działającej na terenie Gminy Mielnik. 

12.Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za
usługi  opiekuńcze  i  specjalistyczne  usługi  opiekuńcze,  z  wyłączeniem
specjalistycznych  usług  opiekuńczych  dla  osób  z  zaburzeniami  psychicznymi  oraz
szczegółowych  warunków  częściowego  lub  całkowitego  zwolnienia  od  opłat,  jak
również trybu ich pobierania, 

13.Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia miejsca okazjonalnie wykorzystywanego do
kąpieli na cieku „Rubinek” w miejscowości Mielnik. 

14.Podjęcie  uchwały w sprawie przyjęcia  regulaminu zbiorowego dostarczania wody  
i zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie gminy Mielnik i przekazania go do
zaopiniowania organowi regulacyjnemu.

15.Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej projektu lasów ochronnych
stanowiących własność Skarbu Państwa, będących w zarządzie Nadleśnictwa Nurzec,
położonych na terenie Gminy Mielnik. 

16.Sprawozdanie  z  realizacji  zadań  statutowych  oraz  wyników finansowych  ZGK za
 I półrocze 2018r. 

17.Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z działalności za I półrocze 2018r. 
18.Przyjęcie informacji z realizacji inwestycji i remontów za I półrocze br. 
19.Sprawozdanie z wykonania budżetu za I półrocze. 
20.Przygotowanie placówek oświatowych do nowego roku szkolnego. 
21.Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
22.Wolne wnioski. 
23.Zakończenie obrad. 

Do punktu 3.

Pan Przewodniczący poinformował, że protokół z XXXI sesji Rady Gminy jest wyłożony na
sali obrad i jeżeli do końca sesji nie zostaną zgłoszone do niego uwagi lub poprawki, zostanie
przyjęty w takiej formie, w jakiej go sporządzono.

Do punktu 4.

Pan Wójt Gminy przedstawił informację o pracy między sesjami:

• Państwowa Inspekcja Pracy przeprowadziła kontrolę wykorzystania urlopu Wójta.
• Na początku sierpnia br. nastąpił odbiór Rubinka, będą następne etapy jego realizacji –

pole namiotowe, poszerzenie plaży, kolejne parasole.
• Odsłonięto pomnik Aleksandra Jagiellończyka.
• Jesteśmy  w  przededniu  otwarcia  kompleksu  edukacyjnego,  są  dokonane  odbiory,

wykonawca poniesie karę z tytułu opóźnień. Wykonawca gazu źle wykonał przyłącze,
poprawi to 27 sierpnia. Otwarcie kompleksu nastąpi 3 września br.

• Rozstrzygnięto konkurs na dyrektora żłobka , został nim Pan Damian Sypek.
• Unieważniliśmy  przetarg  na  parking  przy  kościele  i  wykonanie  ulic  w  Mielniku,

będzie  w  tej  sprawie  ogłoszony  nowy  przetarg.  Każda  uliczka  będzie  robiona
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oddzielnie, będą robione te uliczki, przy których mieszkają ludzie.
• Podpisano umowę na wykonanie  ulicy  Duboisa,  zastój  w pracach wynika z  braku

studzienek i kostki brukowej.
• Działają już siłownie zewnętrzne w Sutnie i Adamowie, Pan Wójt osobiście sprawdził

ich działanie.

Rada Gminy przyjęła do wiadomości informację Wójta Gminy o jego pracy między
sesjami.
 

Do punktu 5.

Radni złożyli następujące zapytania:

Pan  Jerzy  Weremjewicz zgłosił  potrzebę  odkrzaczenia  drogi  powiatowej  na  odcinku
Osłowo-Maćkowicze i podcięcia krzaków na posesjach w Osłowie, bo zasłaniają drogę.

Pan Lucjan Kożuchowski poinformował o braku działań w sprawie urządzenia dróg polnych
i przystanku autobusowego.

Pan Paweł Pura poinformował o potrzebie odkrzaczenia dróg polnych w Maćkowiczach.

Pan Mateusz  Bukrewicz –  zapytał  co z  ulicą Zaszkolną  (kostka  leży)  oraz zwrócił  się  
o wykoszenie skarpy na placu zabaw na Zagórzu.

Pan Krzysztof Nikitorowicz
1. Czy nadano bieg petycji zgłoszonej przez mieszkańców w sprawie ustawienia luster

sferycznych?
2. Jak przebiega przygotowanie drogi na Przedmieściu do Ultramaratonu?
3. Potrzeba ustawienia studzienki  burzowej na ulicy Piaskowej i  naprawa studzienki  

na skrzyżowaniu ulicy Brzeskiej i Królewskiej.

Pan Kazimierz Tobota - studzienka burzowa na ulicy Polnej wymaga naprawy. Pokrywa jest
luźna, samochody ja zrzucają i grozi toi niebezpieczeństwem.

Do punktu 6.

Pani Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy  
na rok 2018.

Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  15  radnych,  podjęła  uchwałę  
nr XXXII/211/18 w sprawie  zmian w budżecie gminy na rok 2018.

(w zał. na str..........prot.)

Do punktu 7.

Pani  Skarbnik  Gminy przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie  zmian  w  Wieloletniej
Prognozie Finansowej Gminy Mielnik na lata 2018-2029.

Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  15  radnych,  podjęła  uchwałę  
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nr  XXXII/212/18 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Mielnik  
na lata 2018-2029.

(w zał. na str..........prot.)

Do punktu 8.

Pan  Wójt przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  w  statucie  Gminy  Mielnik.
Poinformował, że zmiana dotyczy dopisania do wykazu jednostek gminnych nowej jednostki
- Żłobka Gminnego w Mielniku.

Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  15  radnych,  podjęła  uchwałę  
nr XXXII/213/18 w sprawie zmiany w statucie Gminy Mielnik. 

(w zał. na str..........prot.)

Do punktu 9.

Pani  Skarbnik  Gminy przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie  określenia  gminnych
jednostek budżetowych prowadzących działalność określoną w ustawie z  dnia 14 grudnia
2016 r. - Prawo oświatowe, które gromadzą dochody określone w uchwale na wydzielonym
rachunku, źródeł tych dochodów i ich przeznaczenia oraz sposobu i trybu sporządzania planu
finansowego  dochodów  gromadzonych  na  wydzielonym  rachunku  i  wydatków  nimi
finansowanych, dokonywania zmian w tym planie oraz ich zatwierdzania.

Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  15  radnych,  podjęła  uchwałę  
nr  XXXII/214/18 w  sprawie  określenia  gminnych  jednostek  budżetowych  prowadzących
działalność  określoną  w  ustawie  z  dnia  14  grudnia  2016  r.  -  Prawo  oświatowe,  które
gromadzą dochody określone w uchwale na wydzielonym rachunku, źródeł tych dochodów 
i  ich  przeznaczenia  oraz  sposobu  i  trybu  sporządzania  planu  finansowego  dochodów
gromadzonych  na  wydzielonym rachunku i  wydatków nimi  finansowanych,  dokonywania
zmian w tym planie oraz ich zatwierdzania.

(w zał. na str..........prot.)

Do punktu 10.

Pan  Wójt  przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  ustalenia  wysokości  ekwiwalentu
pieniężnego członka ochotniczej straży pożarnej z terenu gminy Mielnik. 
Uchwałę przygotowano na wniosek Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Gminy.

Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  15  radnych,  podjęła  uchwałę  
nr  XXXII/215/18  w  sprawie  ustalenia  wysokości  ekwiwalentu  pieniężnego  członka
ochotniczej straży pożarnej z terenu gminy Mielnik.

(w zał. na str..........prot.)

Do punktu 11.

Pan Wójt  przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie
dotacji Gminnej Spółce Wodnej „Sosnowiec” działającej na terenie Gminy Mielnik. 

Rada   Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  15  radnych,  podjęła  uchwałę  
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nr XXXII/216/18 w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji Gminnej Spółce
Wodnej „Sosnowiec” działającej na terenie Gminy Mielnik. 

(w zał. na str..........prot.)

Do punktu 12.

Pan Wójt przedstawił projekt uchwały w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i
odpłatności  za  usługi  opiekuńcze  i  specjalistyczne  usługi  opiekuńcze,  z  wyłączeniem
specjalistycznych  usług  opiekuńczych  dla  osób  z  zaburzeniami  psychicznymi  oraz
szczegółowych warunków częściowego lub  całkowitego zwolnienia  od  opłat,  jak  również
trybu ich pobierania.

Rada   Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  15  radnych,  podjęła  uchwałę  
nr XXXII/217/18 w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi
opiekuńcze  i  specjalistyczne  usługi  opiekuńcze,  z  wyłączeniem  specjalistycznych  usług
opiekuńczych  dla  osób  z  zaburzeniami  psychicznymi  oraz  szczegółowych  warunków
częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania.

(w zał. na str..........prot.)

Do punktu 13.

Pan  Wójt przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie   utworzenia  miejsca  okazjonalnie
wykorzystywanego do kąpieli na cieku „Rubinek” w miejscowości Mielnik.

Rada   Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  15  radnych,  podjęła  uchwałę  
nr XXXII/218/18 w sprawie utworzenia miejsca okazjonalnie wykorzystywanego do kąpieli
na cieku „Rubinek” w miejscowości Mielnik.

(w zał. na str..........prot.)

Do punktu 14.

Pan  Wójt przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  regulaminu  zbiorowego
dostarczania  wody  i  zbiorowego  odprowadzania  ścieków  na  terenie  gminy  Mielnik  
i przekazania go do zaopiniowania organowi regulacyjnemu.

Rada   Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  15  radnych,  podjęła  uchwałę  nr
XXXII/218/18 w sprawie przyjęcia regulaminy zbiorowego dostarczania wody i zbiorowego
odprowadzania  ścieków  na  terenie  gminy  Mielnik  i  przekazania  go  do  zaopiniowania
organowi regulacyjnemu.

(w zał. na str..........prot.)

Do punktu 15.

Pan Wójt przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej projektu lasów
ochronnych  stanowiących  własność  Skarbu  Państwa,  będących  w zarządzie  Nadleśnictwa
Nurzec, położonych na terenie Gminy Mielnik. 

Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  15  radnych,  podjęła  uchwałę  
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nr  XXXII/219/18 w  sprawie  wyrażenia  opinii  dotyczącej  projektu  lasów  ochronnych
stanowiących  własność  Skarbu  Państwa,  będących  w  zarządzie  Nadleśnictwa  Nurzec,
położonych na terenie Gminy Mielnik. 

(w zał. na str..........prot.)

Do punktu 16.

Pan dyrektor ZGK przedstawił sprawozdanie z realizacji zadań statutowych oraz wyników
finansowych ZGK za I półrocze 2018r. 

(w zał. na str..........prot.)

Pan Krzysztof  Nikitorowicz zwrócił  uwagę na  duże  dysproporcje  w odbiorze  ścieków,  
na wsiach odbiera się dziesięć razy mniej ścieków niż w Mielniku.

Pan  Lucjan  Kożuchowski stwierdził,  że  wielu  mieszkańców  gminy  posiada  własne
oczyszczalnie ścieków..

Pan Wójt odpowiedział, że gminy będą zmuszone do sprawdzania jak oddawane są ścieki.
Jeśli chodzi o przydomowe oczyszczalnie, to muszą one być z certyfikatem od dostawcy.

Do punktu 17.

Pan Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił sprawozdanie Komisji Rewizyjnej  
z działalności za I półrocze 2018r. 

Do punktu 18.

Pan Wójt przedstawił informację z realizacji inwestycji i remontów za I półrocze 2018 r.
(w zał. na str..........prot.)

Do punktu 19. 

Rada Gminy przyjęła do wiadomości sprawozdanie z wykonania budżetu za I półrocze br.
(w zał. na str..........prot.)

Do punktu 20

Pan dyrektor Zespołu  Szkół przedstawił  informację  w sprawie  przygotowania  placówek
oświatowych do nowego roku szkolnego. 
Poinformował,  że  wszystkie  obiekty  są  gotowe,  sale  przygotowane.  Zaprosił  zebranych  
na inaugurację roku szkolnego 3 września godz.9:00 oraz otwarcie żłobka i przedszkola.

(w zał. na str..........prot.)

Do punktu 21.
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Odpowiedzi na zapytania radnych udzielił Pan Wójt.

Odpowiedź na zapytanie Pana Jerzego Weremjewicza i Pana Pawła Pury
W sprawie odkrzaczenia drogi powiatowej zostanie wysłane pismo do PZD w Siemiatyczach.
Krzaki  i  gałęzie  wychodzące  poza  granice  działek  na  przełomie  września  i  października
zostaną  usunięte.  Pan  dyrektor  ZGK  dokona  wycinki  na  drogach  gminnych,  właścicieli
działek prywatnych wezwiemy do usunięcia gałęzi na ich działkach.

Odpowiedź na zapytanie Pana Lucjana Kożuchowskiego
I etap naprawy dróg polnych robiono wiosną, niebawem rozpocznie się II etap ich równania.
Odnośnie  przystanku  w  Pawłowiczach  Pan  dyrektor  ZGK  poinformował,  że  ruszają
procedury związane z organizacją ruchu.

Odpowiedź na zapytanie Pana Mateusza Bukrewicza
Plac zabaw na Zagórzu zostanie wykoszony, będzie również zrobiona ulica Zaszkolna.

Odpowiedź na zapytanie Pana Krzysztofa Nikitorowicza i Pana Kazimerza Toboty
1. Na 16 września br. kiedy rusza Ultramaraton droga będzie przejezdna. Zaapelował do

dyrektora ZGK aby podjął działania w tej sprawie.
2. Petycja  w  sprawie  ustawienia  luster  sferycznych  trafiła  do  Pana  Karola

Dobrzanieckiego, który podjął działania w tej sprawie.
3. Studzienki  na ulicy Piaskowej i  Polnej  –  zajmie się  tym Pan dyrektor  ZGK. Jeśli

chodzi  o  studzienki  na  drodze  powiatowej,  to  zwrócimy  się  w  tej  sprawie  do
Powiatowego zarządu Dróg w Siemiatyczach.

Do punktu 22.

Pan  Przewodniczący  Rady przypomniał  radnym  o  obowiązku  złożenia  oświadczeń
majątkowych w związku z końcem kadencji Rady.

Pani Irena Wysocka poinformowała o pozyskaniu środków zewnętrznych dla Biblioteki.

Pan Franciszek Hruświcki – sołtys sołectwa Tokary
Poinformował o niestarannym remoncie  świetlicy w Tokarach oraz  poprosił  o  wykonanie
zjazdu do lasu.

Pani radna Olga Pogrebniak poprosiła o nawiezienie destruktu na drogę w Radziwiłłówce
oraz o ustawienie znaku drogowego na drodze do Grabarki.

Pani Renata Romaniuk  – sołtys sołectwa Radziwiłłówka poprosiła  o remont przystanku
autobusowego w Radziwiłłówce.

Pan Stanisław Drozdowski – sołtys sołectwa Wajków
1) Co dzieje się z funduszem sołeckim Wajkowa, od 2 lat nic we wsi nie zrobiono.
2) Drzewa (świerki) rosnące przy drodze gminnej utrudniają dojazd sprzętem rolniczym

do pól.
Pan Wójt  odpowiedział, że wieś może przeznaczyć na ten cel środki funduszu sołeckiego.
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Prace w Wajkowie zaplanowane z funduszu sołeckiego zostaną wykonane w tym roku. Pan
Wójt zwrócił się do sołtysów i radnych aby w takich sprawach kontaktowali się bezpośrednio
z nim, bez czekania do sesji.

Pan  Tomasz  Gorochowicz –  kierownik  Referatu  UG  przypomniał,  że  środki  funduszu
sołeckiego  można  przeznaczać  tylko  na  zadania  własne  gminy.  Poprosił  o  rzetelne
przygotowanie wniosków w sprawie rozdysponowania funduszu sołeckiego na 2019 rok.  
W każdej Gazecie Sołeckiej są dobre artykuły dotyczące wydatkowania funduszu sołeckiego 
i można się nimi posiłkować.

Do punktu 23.

Wobec wyczerpania porządku obrad XXXII sesji Rady Gminy Pan Przewodniczący
Rady podziękował radnym i gościom za udział w sesji i zamknął jej obrady.

Protokołowała:

Elżbieta Szymańska

  Przewodniczący Rady

                                    Krzysztof Nikitorowicz


